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SV SPORTING’70  
A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G  
 
VERSLAG ALV 14 DECEMBER 2020 
 
Aanwezig:  André de Vos, Bram van der Lans, Arjan Scheer, Arjen van Ree, Arno Ploeg, Arno Vink, Bart 
van Steen, Bas Kortenhof, Bep de Kruijf, Christie Mullie, David van Tongeren, Erica van Hall, Frank 
Mulder, A.C. van Groenesteijn, Jaap Boer, Jordan van Dijk, Jur van Kasteren, Koen Muilenburg, Koos 
Zagema, Henny van Noort, Jesse Streefkerk, Marjard Krijger, Mark Kiela, Wouter de Vroome, Caecilia 
Thoen, Randy Bouwmeester, Rick Hendriks, Rien Nijsse, Simon van der Weij, Jeanine Slot, Ton Heijnen, 
Willem Muilenburg, Wilma van de Kerk, Teresa de Jong, Maartje Willenborg, Valentino Vermeend, 
Liesbeth Arends, Frank Mulder 
 
Afwezig: (met kennisgeving) Hans van den Wijngaard 
 
Agenda  
  

1. Opening en mededelingen  
  

2. Vaststellen agenda  
  
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 13 januari 2020  

  
4. Vaststellen jaarverslag 2019/2020 
  
5. Financiën:  

• Vaststellen jaarrekening 2019/2020 
• Verklaring kascommissie  
• Décharge  
• Update begroting 2020/2021 
  

6. Bestuur    
• Herverkiezing Secretaris, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: A.J. Ploeg. 
• Verkiezing Vicevoorzitter, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: A.J. Ploeg.  
• Herverkiezing Bestuurslid Jeugd, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: D. van 

Tongeren.  
 

7. Focusgebieden 2020/2021  
• 50 jaar Sporting 70  
• Corona   
• Sportpark Voordorp – Sporthal 
• KNVB ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 
• Technisch jeugdbeleid 

  
8. Vanuit de commissies c.a.  

• Duurzaamheid 
• Sponsoring 

  
9. W.v.t.t.k. 

  
10. Rondvraag  
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11. Sluiting  
  
Verslag  
  

1. Opening en Mededelingen  
De voorzitter opent de digitale vergadering om 20:00 uur en heet de deelnemers 
welkom. Het is fijn dat zoveel mensen zich hebben ingeschreven voor de Algemene 
Ledenvergadering. Misschien kan de volgende vergadering zowel digitaal, als met 
fysieke aanwezigheid worden georganiseerd. Hans van den Wijngaard heeft zich 
afgemeld.    

 
2. Vaststellen agenda  

Er zijn geen vragen of opmerkingen. De agenda wordt derhalve vastgesteld, conform 
het bij de vergaderstukken gevoegde concept.    

 
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 13 januari 2020  

Er zijn geen opmerkingen over de notulen van de algemene ledenvergadering van 13 
januari 2020. De notulen worden vastgesteld, met dank aan de secretaris.   

 
4. Jaarverslag 2019/2020  

Het jaarverslag 2019/20 wordt vastgesteld conform het bij de vergaderstukken 
gevoegde concept.   

 
5. Financiën  

• Vaststellen jaarrekening 2019/2020  
De penningmeester geeft een toelichting. Vanwege het coronavirus is vanaf maart 
2020 de omzet van de kantine teruggelopen. Dit had een tekort van 20.000 euro als 
gevolg. Aan subsidie, zoals TOGS is een bedrag van 4.000 euro ontvangen. De 
bedrijfskosten bedroegen ongeveer 320.000 euro. Er is een inhoudelijke toelichting 
gegeven in het jaarverslag. De grootste besparing is bij de personeelskosten 
bewerkstelligd. Daarin zit de NOW subsidie. De accommodatiekosten zijn behoorlijk 
gestegen ten opzichte van het budget. Dat heeft te maken met afrekeningen vanuit 
de beheermaatschappij SPOVO. Ook de kosten voor spelmateriaal en kleding zijn 
gestegen. Dit heeft te maken met de aanschaf van nieuwe materialen, zoals 
verrijdbare doelen en extra kleding. Dit alles heeft geleid tot een klein verlies van 
2.948 euro.  
Bart van Steen zegt dat met betrekking tot de kosten van de veldaccommodatie, de 
gemeente heeft toegezegd huren uit te stellen of kwijt te schelden. 
De penningmeester legt uit dat in de kosten veldaccommodatie een compensatie van 
een kleine 10.000 euro is meegenomen. De kosten waren sowieso gestegen ten 
opzichte van de realisatie 2018/19. Er is nog geen uitsluitsel gegeven over mogelijke 
compensatie voor de tweede helft van het jaar.  
Wilma van de Kerk vraagt of het mogelijk is een specificatie van de algemene kosten 
en overige inkomsten te vermelden. Ook zou omschreven moeten worden wat tot 
deze kosten en inkomsten behoort.  
De penningmeester vindt het een goede suggestie en zal deze meenemen bij de 
toelichting op de volgende jaarrekening. Tot de overige inkomsten behoren 
sponsorinkomsten en de subsidie TOGS. Onder de algemene kosten vallen de 
contributies van de diverse te gebruiken pakketten, bankkosten en dergelijke.  
Rien Nijsse zegt dat in het verslag het resultaat staat van 2.948 euro. Als toelichting 
staat daaronder 2.984 euro. Hetzelfde geldt voor het bedrag van 5.415 euro, dat in 
de toelichting staat als 5.419. Bij de accommodatiekosten staat in de toelichting dat 
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deze zijn gestegen door de toegenomen huurlasten, maar huurlasten zijn toch vooraf 
bekend en kunnen worden begroot?  
De penningmeester legt uit, dat de huurlasten begroot kunnen worden, maar dat is 
afhankelijk van hoe de accommodatie wordt benut, ook door andere partijen. De 
opbrengsten van andere partijen zijn verminderd. Het is niet alleen het doorbelasten 
van de huur, maar ook het onderhoud, schoonmaak et cetera.  
Wilma van de Kerk merkt op, dat de personeelskosten zijn gedaald. Waarom zijn de 
vergoedingen van de trainers van de breedteteams gedaald? 
De penningmeester antwoordt dat er meer is opgepakt door ouders, die geen 
vergoeding vragen.  
De balanspositie wordt toegelicht. De bezittingen bedragen ongeveer 114.000 euro, 
waarvan circa 60.000 euro bestaat uit liquide middelen. Onder de overige schulden 
zijn wat reserveringen opgenomen voor het lustrum en de afrekening van de huur 
van het afgelopen jaar. Dat zijn de grootste balansposten.  
Arno Vink vindt de reservering voor het lustrum technisch gezien geen schuld. Wat 
valt onder de vlottende activa? 
De penningmeester antwoordt dat hierover gediscussieerd kan worden. Het 
bijbehorende bedrag zou ook als voorzieningen kunnen worden opgenomen. De 
vlottende activa betreffen voorraad en een aanbetaling gedaan aan de Paasgroep.  
Rien Nijsse merkt op, dat in de balans het vermogen staat voor een bedrag van 
17.945 euro. Terwijl in de toelichting 14.903 euro wordt vermeld. Wat is het juiste 
bedrag? 
De penningmeester geeft een toelichting waarom beide bedragen juist zijn 
opgenomen. In de toekomst zal het een en ander anders worden gepresenteerd.  
        

• Verklaring kascommissie  
De penningmeester heeft een onderhoud gehad met de kascommissie. De 
kascommissie is akkoord gegaan en de verklaring van de kascommissie wordt in de 
vergadering gebracht.  
Wilma van de Kerk vraagt of in het huidige verslag iets gedaan kan worden met de 
gemaakte opmerkingen?  
De penningmeester geeft aan dat het niet mogelijk is het verslag inhoudelijk te 
veranderen. De opmerkingen worden meegenomen voor de volgende rekening en 
verantwoording alsmede algemene ledenvergadering.  
  

• Décharge.  
De vergadering wordt verzocht décharge te verlenen voor het financiële jaarverslag 
seizoen 2019/20. De vergadering stemt unaniem in met het verlenen van décharge 
aan het bestuur voor het in het seizoen 2019/2020 gevoerde financiële beleid.   
  

• Begroting 2020/2021.  
De penningmeester licht toe, dat normaal gesproken de begroting 2020/21 
gepresenteerd zou zijn in de cijfers. Dat is nu vanwege corona niet gedaan. Er is 
bijvoorbeeld uitgegaan van een heel jaar opbrengsten van de kantine.  
Om sturing op de cijfers te houden, worden deze maandelijks gepresenteerd via een 
liquiditeitsbegroting. Deze wordt met het dagelijks bestuur gedeeld. Ook de getroffen 
steunmaatregelen vanuit het kabinet worden gevolgd. Er wordt aanspraak gemaakt 
op de NOW3. Ook wordt een aanvraag gedaan voor TVL. Dat is een tegemoetkoming 
in de vaste lasten. Deze subsidieaanvragen zijn gebaseerd op omzetverlies.  
Tijdens de volgende ledenvergadering wordt besproken wat wellicht de financiële 
mogelijkheden zijn voor het seizoen 2021/22. Dit is mede afhankelijk van wat de KNVB 
en de gemeente Utrecht gaan doen ter financiële ondersteuning voetbalverenigingen 
als Sporting 70.  
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Wilma van de Kerk vraagt of er al kosten worden gemaakt voor bijvoorbeeld een 
zomerkamp? 
De penningmeester antwoordt, dat het salarisgebouw is geanalyseerd. Dit heeft geleid 
tot een besparing in het afgelopen seizoen. Het enige betaalde voorschot, is de reeds 
vermelde aanbetaling aan de Paasheuvel Groep. Deze was verricht voordat er sprake 
was van corona. Er is voorzichtigheid met het maken van kosten.  
Henny van Noort vraagt hoe het gaat met het ledenbestand? 
De penningmeester zegt dat er richting met name senioren breedteteams stappen 
ondernomen moeten worden om deze binnen boord te houden. In januari zal worden 
bepaald hoe dit wordt aangepakt. Tot op heden valt het aantal opzeggingen mee. Bij 
de KNVB is de verwachting dat minimaal 10% van de leden het lidmaatschap gaan 
opzeggen.   
  

6. Bestuur  
De voorzitter zegt dat er een aantal voordrachten is. Er is al enige tijd geen 
vicevoorzitter actief. Binnen het bestuur is besloten, dat deze wordt gemist, zodat er 
kan worden gespard en ook naar buiten toe geeft het net iets meer cachet. Arno Ploeg 
heeft zich voor deze functie aangemeld. Namens het gehele bestuur wordt de 
vergadering voorgesteld de voordracht van A.J. Ploeg als vicevoorzitter te 
ondersteunen.  
Momenteel is Arno Ploeg ook secretaris. Het dagelijks bestuur bestaat uit een 
voorzitter, secretaris en penningmeester. De statuten schrijven de aanwezigheid van 
een secretaris voor. Zolang er geen andere secretaris is, zal A.J. Ploeg ook als secretaris 
gaan optreden. Dit betekent dat hij door de vergadering herkozen moet worden, want 
zijn termijn loopt af. Tevens is er een oproep aan alle leden zich kandidaat te stellen 
of na te denken over een kandidaat-secretaris gezocht, zodat Arno Ploeg voor een zo 
kort mogelijke periode een dubbel functie hoeft te vervullen.  
Daarnaast is David van Tongeren bereid bevonden door te gaan als bestuurslid Jeugd. 
Vandaar de voordracht vanuit het bestuur voor de herverkiezing van D. van Tongeren. 
 
Frank Mulder is vanuit de onderbouw benieuwd naar de status van de benoeming van 
het bestuurslid pupillen.  
De voorzitter antwoordt dat kort na het vertrek van Edgar van Niekerk een oproep is 
geplaatst alsmede over een periode van ruim een jaar verschillende kandidaten zijn 
benaderd, die allemaal helaas zijn afgehaakt. Een aantal taken van de portefeuille 
pupillen is tussen de zittende bestuursleden verdeeld.  
Frank Mulder zegt dat het erop lijkt, dat het bestuur de situatie aanvaardt. Op deze 
manier wordt er weinig structuur in de onderbouw gekregen. Ouders doen al allerlei 
zaken en er is een bepaald verloop. Binnen ongeveer vier jaar zijn de kinderen uit de 
pupillenleeftijd en dat maakt het lastig om structureel een bestuurslid te vinden. Als 
gewerkt kan worden aan een profiel van bestuurslid pupillen, dan zou dat misschien 
een ouder iemand kunnen zijn, die geen kinderen in deze hectische leeftijdsgroep 
heeft. Er ontbreekt met name structuur op de juniortrainers.  
De voorzitter zegt dat de hele vergadering ondersteunt dat er een bestuurslid pupillen 
moet komen. Er bestaat een profielschets (geplaatst op de website), wat nog een keer 
onder aandacht gebracht zal worden.  
Bart van Steen stelt voor om, en is gaarne bereid hierbij te helpen, net als bij de 
vacature voor een secretaris, ook voor de invulling van deze vacature te kijken in 
Sportlink. Er moet met het kader binnen de pupillen worden gekeken of een andere 
organisatie rondom de pupillen mogelijk is, waardoor de drempel lager wordt om 
bestuurder pupillen te worden. 
De voorzitter bedankt Bart voor deze toevoeging.  
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David van Tongeren zegt dat er inderdaad een profiel staat, maar het kan ook worden 
gezocht in hoe de taken precies worden ingevuld. Iemand hoeft niet persé het 
volledige pakket onder de hoede te nemen. Misschien kan iets worden opgesplitst. 
Het is prima om samen met Bart en Frank hierover te overleggen.  
De voorzitter stelt vast dat David, Frank en Bart gaan overleggen hoe het profiel het 
beste ingevuld kan worden.  
Arno Ploeg geeft een toelichting op zijn voordracht tot verkiezing van vicevoorzitter. 
De termijn van zes jaar secretaris is beëindigd. Het bestuur van Sporting ’70 is 
iedereen aan te bevelen. Het is niet zo hoogdrempelig als het soms lijkt. Het is 
weliswaar hard werken, maar er is ook veel plezier en er worden dingen gedaan die 
er echt toedoen. Na zes jaar is er de groei naar een andere rol. Vandaar dat hij heel 
graag de functie van vicevoorzitter zou vervullen. Dit is een waardevolle manier om 
de tijd als bestuurder voort te zetten en nadere invulling te geven.  
 
Er wordt overgegaan tot de verkiezing van de verschillende bestuursleden: 
A) Herverkiezing A.J. Ploeg als secretaris: 
De voorzitter feliciteert Arno namens de vereniging met zijn herverkiezing tot 
secretaris met 35 stemmen voor en 1 blanco.  
 
B) Verkiezing A.J. Ploeg tot vicevoorzitter: 
De voorzitter concludeert dat met 34 stemmen voor en 2 blanco A.J. Ploeg is gekozen 
als vicevoorzitter. Arno wordt van harte gefeliciteerd met deze benoeming.   
 
C) Herverkiezing D. van Tongeren tot bestuurslid Jeugd: 
De voorzitter stelt vast dat met 32 stemmen voor, 2 tegen en 2 blanco D. van Tongeren 
is herkozen tot bestuurslid Jeugd. Ook David wordt gefeliciteerd met deze 
herbenoeming.  
 
Arjen van Ree vraagt hoe lang de combinatie van functies voor Arno geldend is, ook 
ter bescherming van Arno? Kan er geen deadline worden gesteld, zodat snel een 
secretaris wordt gevonden?  
De voorzitter spreekt de hoop uit dat rond de volgende ALV de vacature is ingevuld.  

  
7. Focusgebieden 2020/21  

• 50 jaar Sporting ‘70  
Bij de vorige ALV werd verwacht een geweldig jubileumjaar in te gaan. Helaas heeft 
corona een enorme schaduw geworpen over het feest van Sporting ’70. De 
Jubileumcommissie had een prachtig programma samengesteld. De toekomst is 
weliswaar ongewis, maar het staat vast dat er een feest gevierd zal worden als alles 
achter de rug is.   
 

• Corona 
Er is in ieder geval tot en met 19 januari 2021 een lockdown en daarna zal er verder 
worden gekeken. Het vasthouden van leden is een belangrijk aandachtspunt en 
hierover vindt druk overleg plaats. De jeugd van vijftien, zestien, zeventien jaar dreigt 
af te haken. Dat wordt ook onderkend door Sport Utrecht en de KNVB. Sport Utrecht 
Vanuit het bestuur worden de ontwikkelingen nauwlettend gevolgd.  
 
 
  

• Sportpark Voordorp - Sporthal 
De belangrijkste ontwikkeling is, dat de gemeente inmiddels het onderzoek naar de 
best geschikte locatie voor een sporthal in Utrecht-Oost heeft afgerond. Er zijn in dat 
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verband zestien varianten gewogen. Uiteindelijk is  de voorkeurslocatie naar voren 
gekomen. Deze bevindt zich op het huidige E-veld, daarmee gaat het nog niet zolang 
geleden gerealiseerde veld weer verloren. Echter per saldo kan hiermee de meeste 
sportcapaciteit worden gerealiseerd.  
Vanuit Sporting ’70 wordt hiernaar gekeken met een positieve grondhouding. Er 
wordt een stuurgroep samengesteld, waarbij vanuit Sporting ’70 een aantal 
deskundigen is gevraagd om mee te denken en te adviseren waarop de aandacht 
vanuit de vereniging gericht zou moeten zijn. Binnenkort wordt voltooiing van de 
bemensing van de stuurgroep verwacht. En hierover zal alsdan uiteraard worden 
gecommuniceerd.  
USV Hercules kan zich minder vinden in de uitkomsten van het locatieonderzoek en 
is een lobby gestart bij de gemeente en de raad te proberen tot een heroverweging 
te komen. D66 heeft in dat verband een raadsinformatiebijeenkomst geïnitieerd 
waarbij alle stakeholders is gevraagd hun mening te geven. Daarbij waren onder 
meer aanwezig USV Hercules, Sport Utrecht, de gemeente, omwonenden en 
Sporting 70.  
Desalniettemin is de programmabegroting eind december ongewijzigd vastgesteld, 
waarmee de kans bijzonder groot is geworden dat de gemaakte locatiekeuze 
gehandhaafd zal blijven.  
Overigens blijft de deur naar een samenwerking met USV Hercules wat Sporting 70 
betreft open staan. Waarbij uiteraard de vraag gesteld dient te worden op welke 
onderdelen er kan worden samengewerkt en hoe een dergelijke samenwerking dient 
te worden ingericht. Voorstelbaar zou zijn dat er meer wordt gekeken naar het 
sportpark als één geheel, mogelijk zelfs de Voorveldse polder als één geheel, en dat 
van daaruit wordt gekeken hoe voor het hele gebied de beste oplossingen te vinden.  
Rien Nijsse vraagt of Sporting ’70 de exploitatie van de hal gaat doen? 
Arno Ploeg antwoordt dat dit nog niet bekend is. Dat is één van de redenen om de 
stuurgroep in het leven te roepen. Er worden op die manier mensen betrokken met 
verstand van vastgoed en gebiedsontwikkeling. In ieder geval heeft zelfbeheer heeft 
een aantal positieve kanten. Dan kan worden samengewerkt met andere sporten en 
sportverenigingen. Ook kan er worden gekeken hoe een buurtfunctie is in te vullen. 
Misschien is er een uitruil mogelijk met het bestaande paviljoen en de nieuwbouw. 
Tegelijkertijd zitten aan zelfbeheer veel taken en verantwoordelijkheden vast, 
waarvan de uitwerking op Sporting 70 niet onmiddellijk te voorzien zijn.  
Sporting 70 zal in deze tevens graag gebruik maken van de kennis en kunde van Sport 
Utrecht. Zodra er meer concreet is, wordt dit met de leden gedeeld.  
Frank Mulder vraagt in hoeverre er een garantie is, dat een gelijkwaardig veld wordt 
teruggekregen voor het ingeleverde E-veld? 
Arno Ploeg antwoordt dat er geen garanties zijn. Er is een basisafspraak over de  
veldcapaciteitsverdeling met Hercules. Deze afspraak gaat uit van de beschikbare 
veldcapaciteit. Het is logisch dat de ratio wordt losgelaten op de beschikbare 
veldcapaciteit. Dit zou kunnen betekenen dat in de berekening geen rekening meer 
gehouden kan worden met het pupillenveld. De ratio blijft nog steeds leidend voor 
de verdeling. De ratio wordt bepaald op basis van ledenaantallen.  
Dus de verhouding in ledenaantallen bepaalt de verhouding van de verdeling van de 
veldcapaciteit.  
Frank Mulder zegt dat er een afweging is, waarin heel opportuun wordt gekozen voor 
versterking van de vereniging met zaalsporten, maar daarbij wordt wel het risico 
gelopen dat een pupillenveld wegvalt. 
Arno Ploeg legt uit, dat niet wordt gedacht in zaalsporten of hoe groot de vereniging 
moet worden. Er wordt gedacht in kansen en mogelijkheden om de vereniging 
toekomstbestendig te maken.  



 

 
7 
 

s.v. SPORTING’70 
  

Frank Mulder hoopt dat de vereniging hard in de wedstrijd gaat over het behoud van 
veldcapaciteit en het niet van de ratio laat afhangen. De druk op de velden met name 
in de onderbouw is immens. Er wordt gevraagd minder risico te nemen dat het veld 
wordt kwijtgeraakt. 
Arno Ploeg zegt toe dit in de afweging mee te nemen.  
Simon van der Weij merkt op, dat er breder wordt gekeken dan alleen in bepaalde 
jeugdcategorieën.  
Wilma van de Kerk heeft een soort zorg over in hoeverre het overzichtelijk zal blijven, 
waarbij aan een veilig sportklimaat wordt gedacht. Hoe wordt in de overleggen 
meegenomen dat dit gewaarborgd kan blijven?  
Arno Ploeg nodigt Wilma van de Kerk uit om daarover mee te denken. Er zal 
binnenkort een uitnodiging voor een gesprek volgen.  
De voorzitter zegt dat de leden kunnen meepraten en zeker zullen worden 
meegenomen in het hele verhaal.  

  
• KNVB Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 

De ING heeft een pitch uitgeschreven, waarin kon worden aangegeven welke 
activiteiten worden ontplooid voor meiden- en vrouwenvoetbal. Het bestuurslid 
Vrouwen, Liesbeth Arends, heeft een pitch geschreven en Sporting ’70 is 
uitverkorene en krijgt een driejarig contract voor jaarlijks een bedrag van rond de 
2.500/3.000 euro. Dit dient te worden besteed aan het ontwikkelen van het meiden- 
en vrouwenvoetbal. Een van de plannen is om meer vrouwen te betrekken als 
scheidrechter, et cetera. Het geld is inmiddels  gestort. Het bestuur heeft de keuze 
gemaakt om Thom Bleijerveld een aantal uur meer te geven om het technische 
beleid van het meiden- en damesvoetbal te analyseren. Thom heeft het heel 
voortvarend opgepakt en kijkt hoe programma’s in elkaar geschoven kunnen 
worden. Ook biedt hij ondersteuning.  Wat bij de jongens gemeengoed is, wordt 
overgebracht naar de meisjes en vice versa.  
  

• Technisch jeugdbeleid 
Over het KNVB ontwikkelprogramma en het technisch jeugdbeleid kunnen vragen 
worden gesteld. 
Teresa de Jong zegt dat de ING drie jaar geld beschikbaar stelt. Is er nagedacht wat 
er daarna moet gebeuren? 
De voorzitter antwoordt dat de verwachting is, dat de ING een betrouwbare partner 
is. Vaak worden dat soort contracten verlengd. Mocht dat niet het geval zijn, dan zal 
er structureel ruimte binnen de begroting gevonden moeten worden. Jaarlijks vindt 
er een gesprek met een afvaardiging van de ING plaats over de voortgang.  
Bart van Steen merkt op dat de ING in het verleden veel hogere bedragen heeft 
toegekend voor de ontwikkeling van het meiden- en vrouwenvoetbal. Wat is de rol 
van de KNVB? Zij hebben een aantal jaar geleden een behoorlijk groot programma 
opgezet, wat drie jaar zou gaan duren.  
De voorzitter antwoordt dat de ING zegt, dat hun bijdrage daarvan een verlengde is. 
Bij de KNVB is het ontwikkelprogramma stilgevallen en de ING probeert dat weer 
een impuls te geven door financiële middelen beschikbaar te stellen.  
Caecilia Thoen zegt dat er heel veel is geïnvesteerd in kennis. Er zijn plannen gemaakt 
met behulp van andere verenigingen en de KNVB over wat de clubs zelf kunnen 
doen. Het zou jammer als dat onbenut zou blijven. Hoe kijkt Sporting 70 daar 
tegenaan? 
De voorzitter antwoordt dat een en ander zal worden opgepakt. De KNVB is daarbij 
sparringpartner en zorgt voor de workshops, die de verenigingen kunnen aanvragen.   
Caecilia Thoen merkt op dat er ook zaken zijn waarmee de clubs zelf verder kunnen 
en waarbij de KNVB heeft geholpen om het een en ander op te zetten. Een aantal 
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zaken zijn ook uitgevoerd. Dit betekent niet, dat als de KNVB zich terugtrekt, de 
verenigingen niet zelf dingen kunnen uitvoeren of daarmee niet door kunnen gaan.  
De voorzitter beaamt dit en stelt tegelijkertijd vast, dat vanaf maart 2020 praktisch 
gezien heel veel activiteiten zijn stilgevallen, ook omdat de contacten langs de lijn 
zijn weggevallen. Zodra de omstandigheden het weer toelaten, worden ook deze 
zaken weer geactiveerd.  
  

8. Vanuit de commissies c.a.   
• Duurzaamheid  

De Commissie Duurzaamheid heeft geïnventariseerd welke duurzaamheidsthema’s 
de komende de meeste relevantie hebben voor Sporting 70. Er wordt op vijf 
onderdelen een voorstel geformuleerd, waarop het bestuur een beslissing zal 
nemen. Op korte termijn is er geen budget om uitgebreide 
duurzaamheidsmaatregelen te nemen. Vanaf medio volgend jaar zal er een 
statiegeldheffing op plastic flessen komen. Ook komt er een verbod op het gebruik 
van plastic wegwerpproducten. De Commissie Duurzaamheid zal op beide 
onderdelen een voorstel formuleren aan het bestuur van Sporting ’70.    
  

• Sponsoring 
Langs het hoofdveld komen steeds meer reclames te hangen. Ondanks de moeilijke 
periode, is er weer voor drie jaar in zee gegaan met 123inkt.nl. Naast de nieuwe shirts 
hebben zij ook  reclame langs het hoofdveld.  
Brinkman hangt daar met een doek. Zij betalen ook een substantieel bedrag voor de 
sponsoring achterop het shirt bij de jeugd.  
Hanasbei is een makelaar en staat op de zijkant van het shirt. Op het hoofdveld 
moeten nog twee doeken worden neergehangen.  
Kennedy’s Cleaning gaat zich steeds meer bezighouden met sponsoring en heeft 
trainingskleding beschikbaar gesteld voor de Mannenselectie. Ook wordt getracht 
Kennedy’s binnen te halen met boarding.  
Er lopen onderhandelingen met voetbal.nl,  voorheen 100% Voetbal. Daar heeft de 
kledinguitgifte voor de jeugd tot volle tevredenheid plaatsgevonden.  
Verder zijn de overige sponsoren Bean United, ING, Vocking, café Tilt, EDS Reclame. 
Dat is het bedrijf van de keeper van Zondag 1. EDS Reclame drukt alle doeken die 
langs de velden hangen tegen kostprijs.  
Verder zijn sponsoren Viking Liften en Tandartsenpraktijk Veemarkt. 
 
Er is opgestart met de Club van 100. Het bord hangt achterin de kantine. Voor 100 
euro per jaar kan daar de eigen sticker worden geplakt. Momenteel telt de C;ub van 
100 23 leden. Er is dus nog ruimte pm mee te doen!   

  
9.  W.v.t.t.k.  

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
  

10. Rondvraag  
Teresa de Jong vraagt of er zicht is op een vaste trainer en leider voor de Meiden 19-1? 
De voorzitter antwoordt dat hier nog geen zicht op is. Thom Bleijerveld heeft de training van 
dit team op zich genomen. In de groep ouders zal er een leider gezocht moeten worden. 
Daarmee wordt aan de slag gegaan. Er worden gesprekken gevoerd met alle speelsters van 
het elftal wat de wensen zijn en hoe deze door alle betrokkenen het beste kunnen worden 
ingevuld.  
Rien Nijsse vraagt waarom in het jaarverslag niets staat over Walking Voetbal? 
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De voorzitter had eigenlijk de hoop dat de coördinator Paul van Soest een bijdrage zou 
leveren. Voor het volgende jaarverslag zal Paul worden verzocht om een verslag te schrijven, 
want deze groep verdient de aandacht en kan zeker groeiende worden.  
Rien Nijsse heeft gehoord dat de poster met het portret van Cees van Dijk wordt weggehaald. 
De voorzitter zegt dat dit niet klopt. Wel is ter sprake gekomen dat, om Cees recht te doen, 
er een nieuwe poster geplaatst moet worden, omdat de huidige is verkleurd. Hierover is met 
EDS Reclame gesproken.  
  

11. Sluiting  
De voorzitter dankt iedereen namens het voltallige bestuur voor de ondersteuning in deze 
moeilijke coronatijd. Samen was het mogelijk Sporting ’70 vitaal te houden. Naast financiën 
draait het ook om sociale vitaliteit. De vergadering wordt om 22.00 uur gesloten.  
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